
 1

RG.0002.10.2019 
 

 
PROTOKÓŁ NR X/2019 

przebiegu obrad X Sesji Rady Gminy Krokowa VIII kadencji 
odbytej w dniu 30 maja 2019 roku o godz. 14.00 

na Sali Narad Urzędu Gminy Krokowa, ul. Żarnowiecka 29 
 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
Przewodniczący Rady Gminy Krokowa Marek Krzebietke dokonał otwarcia X Sesji  Rady Gminy 

Krokowa VIII kadencji. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie stwierdził, iż w sesji zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 Radnych, co stanowi quorum 

przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Nieobecny jest Radny Rafał Kowalski. /lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/.  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, kierując zapytanie o propozycję jego zmiany. 

Wójt Gminy Krokowa wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski:  

- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy 

Krokowa do Związku Miast i Gmin Morskich 

 

  
 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  
- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktów przedszkolnych dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Krokowa 

 

  
 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Krokowa oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

 

 

  
 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  
 

Po wprowadzeniu zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

   Sprawy regulaminowe: 
1. otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. przyjęcie protokołu z sesji nr IX, 

3. usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

   2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
   4. Interpelacje i zapytania radnych. 
   5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmian budżetu Gminy na 2019 rok, 

2. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa, 

3. zniesienia statusu pomnika przyrody, 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 11 przeciw: 0 wstrzymało się: 3 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 
 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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4. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Krokowa w 2019 roku”    
5. wyboru przedstawiciela Gminy Krokowa do Związku Miast i Gmin Morskich 

6. ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i 

punktów przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest Gmina Krokowa 

7. ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Krokowa oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

   6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
     7. Wolne wnioski radnych. 
     8. Zakończenie obrad.  

                                                                                    
                                                                                                                                                              
PPKT 2 przyjęcie protokołu z sesji nr IX; 

Protokół z sesji nr IX – brak uwag do treści protokołu. Protokół został przyjęty przez Radę Gminy. 

PPKT 3 usprawiedliwienie radnych nieobecnych na ostatniej sesji. 

W obradach  Sesji Rady Gminy Krokowa w dniu 25 kwietnia 2019 roku uczestniczyło  

14 radnych. Nieobecna była Radna Dorota Goyke. Usprawiedliwienie wpłynęło do biura rady. 
Zamknięto punkt 1 porządku obrad. 
Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Krokowa.  
Zamknięto punkt 2 porządku obrad. 
Ad. 3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Marek Krzebietke.  
Zamknięto punkt 3 porządku obrad. 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
Pisemną interpelację do Przewodniczącego Rady Gminy złożył Radny Tadeusz Goyke. 

Radna Dorota Goyke: 

- zapytała o teren znajdujący się przy przystani w Brzynie, według informacji jakie posiada Radna 

znajdują się tam obiekty, które zaburzają ład przestrzenny skutkują brakiem spójności budowlanej na 

tym terenie – czemu ma to służyć? Czy obiekty tam posadowione posiadają stosowne pozwolenia? 

Pan Krzysztof Obszyński odpowiedział, że na tym terenie znajduję się garaż blaszany, który znajduje 

się tam od trzech lat i oczywiście został zgłoszony do Starostwa. Obiekt ten służy do przechowywania 

sprzętu żeglarskiego. Nie jest on zniszczony, jest to utrzymywane i obsadzone tujami z obu stron, żeby 

ten obiekt trochę odizolować i żeby bardziej estetycznie to wyglądało. 
Zamknięto punkt 4 porządku obrad. 
Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
PPKT 1 zmian budżetu Gminy na 2019 rok, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/104/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/104/2019 została podjęta. 
PPKT 2 zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krokowa, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Anna Nowak. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/105/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/105/2019 została podjęta. 
PPKT 3 zniesienia statusu pomnika przyrody, 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Witold Machalski 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 
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Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/106/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/106/2019 została podjęta. 
PPKT 4 przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Krokowa w 2019 roku”    
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Krzysztof Wiśniewski. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/107/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/107/2019 została podjęta. 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 
PPKT 5 wyboru przedstawiciela Gminy Krokowa do Związku Miast i Gmin Morskich 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Rady i zgłosił kandydaturę Doroty 

Goyke. 

Radna Dorota Goyke wyraziła zgodę na wysunięcie jej kandydatury.  

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/108/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/108/2019 została podjęta. 
PPKT 6 ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i punktów przedszkolnych dla których organem prowadzącym jest Gmina Krokowa 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Izabela Adamczyk. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/109/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/109/2019 została podjęta. 
PPKT 7 ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Krokowa oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Izabela Adamczyk. 

Przewodniczący Rady Marek Krzebietke poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został 

opatrzony numerem X/110/2019.  
Głosowanie: 

 

 

 
Uchwała Nr X/110/2019 została podjęta. 
 
Zamknięto punkt 4 porządku obrad. 
Ad. 5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na sesji. 
Na sesji w dniu 25 kwietnia ustną interpelacje na sesji złożył Radny Ireneusz Łepek. Odpowiedź pisemną 
na interpelację udzielił Wójt Gminy w ustawowo przewidzianym terminie. 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 9 przeciw: 0 wstrzymało się: 5 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 14 przeciw: 0 wstrzymało się: 0 

brało udział w głosowaniu Radnych: 14 

za: 12 przeciw: 1 wstrzymało się: 1 
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Wójt Gminy: znam mniej więcej treść interpelacji jaką złożył radny Tadeusz Goyke – oprócz odpowiedzi 

powinniśmy podyskutować na temat częstotliwości koszenia i sposobu podziału środków finansowych na 

sołectwa z uwzględnieniem środków finansowych jakie posiadamy w budżecie. To będzie wymagało 

decyzji Rady i przeznaczenia kolejnych środków finansowych w kolejnych budżetach na ten cel. Musimy 

się spotkać na komisjach i na ten temat porozmawiać. 
Zamknięto punkt 5 porządku obrad. 
Ad. 6. Wolne wnioski radnych. 
Radny Michał Góral: chodzi o chodnik do ścieżki rowerowej w Sławoszynie na ul. Szkolnej tam 

brakuje ok. 20m chodnika – czy jest możliwość uzupełniania brakującej części. Kolejna sprawa 

dotyczy wejścia do przedszkola w Sławoszynie – chodzi o poprawienie nawierzchni ponieważ są tam 

wyrwy w chodniku przy samym wejściu. Panie opiekujące się dziećmi prosiły o naprawienie tego o ile 

to możliwe. 

Wójt: są to nowe sprawy przyjrzymy się temu i zobaczymy jakie są możliwości i koszty i odpowiemy 

ja się zorientujemy. 

Radny Tadeusz Goyke: do Biura Rady wpłynęło pismo dot. Spotkania w temacie „Dębek Wschód” czy 

p. Mecenas może powiedzieć czy takie spotkania możemy organizować bo musze powiedzieć, że do 

mnie jako osobę prywatną próbują zapraszać na grilla, ognisko i powiedziałem, że nie ma mowy. 

Wójt: słuszna reakcja Radnego, też nie udałbym się na takie spotkania. Natomiast spotkanie takie 

odbędzie się w Urzędzie Gminy, bo też tą sprawą zainteresowała się Poseł Pawłowicz. Takie spotkanie 

zorganizuje, radni dostaną zaproszenie. Wysłuchamy o co chodzi właścicielom działek i chętnie 

przedstawię jak to wygląda z punktu widzenia prawa i planów zpg oraz studium i z punktu widzenia 

gminy. 

Przewodniczący Rady: Pani, która złożyła to pismo – przedstawiłem je na Radnym spotkaniu - nie było 

potrzeby ani obowiązku organizowania tego spotkania. Pani występowała w imieniu części właścicieli 

działek i nie było żadnego pełnomocnictwa w tym piśmie do takiej reprezentacji. Żaden z Radnych nie 

widział potrzeby zorganizowania tego spotkania.  

Radny Andrzej Lieske: sprawa tablice reklamowej obok Pałacu – tablica szpeci widok i pochyla się tak 

blisko, że trzeba by było porozmawiać z p. Mateuszem. 

Wójt: umówiłem się z p. Mateuszem w kwietniu i poprosił mnie o termin do 15 lipca, dlatego czekamy. 

Radny Jarosław Zielonka: czy gmina jest w stanie wpłynąć na poprawę bezpieczeństwa na odcinku 

drogi Krokowa-Wejherowo, np. o zamieszczenie urządzeń pomiaru prędkości. 

Wójt: znam sprawę w ciągu ostatnich dwóch tygodni doszło tam do 3 wypadków. Udałem się  
z Radnym Kowalskim na rozmowę z Wicemarszałkiem Sejmiku Województwa Pomorskiego i 

rozmawialiśmy głównie o remoncie i wykonaniu barierek. Te barierki po tych wypadkach i tych sprzed 

kilki lat nie są naprawiane. Samochody wylatywały z drogi i są zniszczone barierki ochronne i o to 

wnioskowaliśmy. Wypadki, które miały tam miejsce były związane z nadmierną prędkością. 
Wystąpiliśmy też z  wnioskiem na piśmie o naprawę barierek, odmalowanie oznakowania pionowego 

oraz odkrzaczenie i poprawę widoczności. 
Zamknięto punkt 6 porządku obrad. 
Ad. 7. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Marek Krzebietke podziękował 

wszystkim uczestnikom sesji za przybycie i zamknął obrady X sesji Rady Gminy Krokowa  

VIII kadencji. 
Zamknięto punkt 7 porządku obrad. 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół liczy 4 ponumerowane strony. 

Wykazy imiennych głosowań Radnych Rady Gminy Krokowa przeprowadzonych na sesji stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Protokołowała:   Przewodniczył: 
Dominika Olszewska           Marek Krzebietke 

    


